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PPRROOTTOOKKÓÓŁŁ  NNRR    1177//22002255  

z posiedzenia KOMISJI REWIZYJNEJ  
 

ww  ddnniiuu    77  kkwwiieettnniiaa  22002255  rrookkuu    
 

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji, zgodnie z listą obecności, 

stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu brali udział: 

1. Paweł Królak  Wójt Gminy 

2. Małgorzata Rosa  Przewodnicząca Rady Gminy Cielądz 

3. Jarosław Krawczyk podinspektor UG w Cielądzu 

4. Monika Kamińska Dyrektor Biblioteki i p.o. Dyrektora Domu Kultury w Cielądzu 

 

Punkt 1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 9:00 dokonała Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej – Iwona Machnicka, witając członków Komisji i zaproszonych gości. Stwierdziła 

obecność wszystkich członków Komisji czyli istnienie quorum i wobec tego uprawnienie 

Komisji do podejmowania wiążących decyzji.  

Punkt 2. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Iwona Machnicka przedstawiła porządek 

posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Kontrola wydatków dotyczących oświetlenia ulicznego oraz kosztów energii                       
w wybranych świetlicach wiejskich: Komorów, Sanogoszcz, Mroczkowice, Łaszczyn, 
Brzozówka, Ossowice i Niemgłowy. 

5. Kontrola wydatków Gminnej Biblioteki Publicznej i Gminnego Domu Kultury                   
w Cielądzu za 2024 rok 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

Do porządku nie zgłoszono uwag ani wniosków.  
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Punkt 3.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji tj. z dnia 10 marca 2025 r. został 

wyłożony do wglądu oraz opublikowany w BIP. Do protokołu nie wniesiono uwag. Protokół                  

w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie - 7 głosami „za”.  

Punkt 4. 

Przystąpiono do pierwszego tematu kontroli tj. kontroli wydatków dotyczących 

oświetlenia ulicznego oraz kosztów energii w wybranych świetlicach wiejskich: Komorów, 

Sanogoszcz, Mroczkowice, Łaszczyn, Brzozówka, Ossowice i Niemgłowy. 

W pierwszej kolejności przeanalizowano wydatki na oświetlenie uliczne.  

Jarosław Krawczyk – pracownik Urzędu Gminy przedstawił następujące informacje                    

w tym zakresie i podał następujące dane i informacje: 

- wyjaśnił, iż zestawienie wydatków zostało opracowane za lata 2022-2024, gdyż w 2022 

roku wymienne zostały wszystkie punkty świetlne na ledowe, kilka zostało dołożonych i nadal 

sukcesywnie jest też dokładane; 

- w 2022 roku zużycie energii w zakresie oświetlenia ulicznego to – 103.761 Kwh,                   

w 2024 roku – 54.000 Kwh– czyli połowa mniej; 

- kwotowo nie ma takiej różnicy gdyż cena za Kwh jest wyższa, ale z powodu 

podpisywanego porozumienia z PGE Obrót, to koszty są niższe niż na rynku;  

- są dwa podmioty, którą zajmują się dostarczanie energii tj. PGE Dystrybucja z siedzibą w 

Żyrardowie ( firma, która buduje sieć i przyłącza i zajmuje się infrastrukturą) oraz PGE Obrót z 

siedzibą w Rzeszowie ( zajmuje się sprzedażą); 

- wydatki na oświetlenie uliczne w 2022 roku – 112.500 zł, a w 2024 roku – 83.179 zł; 

- zaznaczył, że gdyby nie wymiana lamp na ledowe to koszt roczny byłby około 200 tys. zł; 

- zawarta jest umowa na konserwację oświetlenia ulicznego – koszt miesięczny to 650 zł – 

zadaniem konserwatora jest naprawianie wszelkich awarii, ustawianie zegarów – tylko 2-óch, 

gdyż pozostałe ustawiane są automatycznie – wymienione w ramach inwestycji z 2022 roku; 

- wyjaśniono, iż podczas inwestycji wymieniono wszystkie punkty oświetleniowe były 

wymienione a ponadto kilka zostało dołożonych – tj. ok. 40 punktów, (była przeprowadzona 

inwentaryzacja); 

- za podwieszenie oświetlenia ulicznego tj. skrzynek, punktów oświetleniowych i linek do 

przesyłu Gmina płaci PGE 2,5 tys. zł miesięcznie za dzierżawę; 

- budowa nowej linii wymaga przeprowadzenia skomplikowanej procedury, uzgodnień                    

i długo trwa. 
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Wójt poinformował o planach zakupu na próbę kilku lamp hybrydowych czyli solarnych, 

które będą zamontowane min. w Komorowie przy przejściu dla pieszych i nowopowstałym 

przystanku przy drodze powiatowej. 

Radna Ewa Kwiatkowska-Kielan zapytała o oświetlenie uliczne w Sanogoszczy (na 

Przydatkach), na które została opracowana dokumentacja ze środku funduszu sołeckiego –                      

w jaki sposób będzie realizowane – czy z PGE, czy zamontowanie lamp solarnych. 

Jarosław Krawczyk stwierdził, że w tym przypadku jest raczej plan o rozwiązaniu 

systemowym. 

Wójt w kwestii oświetlenia w Niemgłowach wyraził zdanie, że tam raczej lampy solarne 

będą zamontowane, gdyż na kilka lamp nieekonomiczne jest budowanie linii. Podobne 

rozwiązanie uznano za właściwe także w Gułkach  – zgłoszenie P. Iwony Machnickiej. 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa zgłosiła też potrzebę kilku lamp solarnych                       

w miejscowości Łaszczyn- Dębina.  

W dalszej kolejności Komisja dokonała analizy kosztów energii elektrycznej w wybranych 

świetlicach wiejskich.  

Wójt Gminy Paweł Królak przedstawił następujące dane w tym zakresie: 

- świetlica Komorów – zużycie ok. 3 tys. Kwh, w tym jest część wykorzystana przez osobę 

zamieszkującą w tym obiekcie, która płaci zgodnie ze swoim podlicznikiem; 

- świetlica Sanogoszcz – zużycie 3,5 tys. Kwh , koszty 7.700 zł, KGW zwróciło ok. 3 tys. zł 

gdyż obiekt jest oddany do użytkowania dla Koła Gospodyń Wiejskich;  

- świetlica Mroczkowice – zużycie energii 1.086 Kwh, koszt 1.915 zł, z tego zwrot przez 

KGW Mroczkowice 100 zł; 

- OSP Łaszczyn – 406 Kwh, koszt 1.395 zł; 

- świetlica w Brzozówce – zużycie energii 513 Kwh, a koszt energii 1.619 zł, zwrot 300 zł 

- OSP Ossowice – zużycie 857 kwh, zwrot ok. 60 zł; 

- świetlica w Niemgłowach – niedawno nastąpiło podłączenie i zwrot 94 zł- były tam 1 czy 

2 imprezy. 

Na zapytanie członków Komisji odnośnie zasad korzystania ze świetlic, Wójt Gminy 

oznajmił, iż planowane jest spotkanie z osobami odpowiedzialnymi za świetlice i tematem 

będzie ustalenie zasad rozliczania opłat za korzystanie z obiektów. 

Komisja analizowała kwestię sposobu zagospodarowania świetlicy wiejskiej w Kuczyźnie. 

Zaznaczyła, że obiekt ma bardzo duże walory w zakresie położenia i wielkości. Problemem jest, 

że nie jest właściwie wykorzystywany ten obiekt. 

Komisja nie zgłosiła uwag ani nie stwierdziła nieprawidłowości w kontrolowanym zakresie. 
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Punkt 5.  

Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do realizacji tematu posiedzenia tj. kontroli 

przychodów i wydatków  Gminnego Domu Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej w Cielądzu 

za 2024 rok  

Głos zabrała Monika Kamińska – Dyrektor Gminnej Biblioteki w Cielądzu, która w 

pierwszej kolejności przedstawiła sprawozdanie finansowe z działalności Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Cielądzu za 2024 rok tj. przedstawiła kwotę dotacji przedmiotowej, wydatki z 

podziałem na poszczególne rodzaje, liczbę etatów. Objaśniając ten temat wyjaśniła też, jakie 

kwoty dotyczą filii Biblioteki znajdującej się w Ossowicach. 

Do przedstawionego sprawozdania radny Grzegorz Stępniak zgłosił uwagę odnośnie 

dużego kosztu zatrudnienia inspektora RODO. 

Dyrektor Biblioteki wyjaśniła konieczność i zasadność ponoszenia tego kosztu. 

Dyrektor poinformowała również o warsztatach i spotkaniach jakie odbyły się w ubiegłym 

roku.  

Radny Jarosław Budek zadał pytanie na temat ilości wypożyczeń w Bibliotece w 

Ossowicach. 

Dyrektor Monika Kamińska oznajmiła iż w 2024 roku było 32 czytelników i 860 

wypożyczeń. Biblioteka w tym obiekcie czynna jest na 1/3 etatu. 

Radny Grzegorz Stępniak zapytał, czy w bibliotece są encyklopedie, na co uzyskał 

potwierdzającą odpowiedź i o różnej tematyce. 

Sprawozdanie niniejsze znajduje się w załączeniu do protokołu. 

Następnie P. Monika Kamińska przestawiła sprawozdanie finansowe z działalności 

Gminnego Domu Kultury w Cielądzu. 

Sprawozdanie niniejsze znajduje się w załączeniu do protokołu. 

Radny Adam Michalak zadał pytanie odnośnie kosztów utrzymania Domu Kultury a 

przychodami z wynajmu. 

Dyrektor Monika Kamińska stwierdziła, iż prawie na zero jest bilans, gdyż energia kosztuje 

18.596 zł (wraz z biblioteką), a z wynajmu jest dochód – 19.691 zł, ale jest jeszcze koszt 

ogrzewania.  

Wójt zaznaczył, że przy obciążaniu najemców za energię stosuje się wyższą kwotę za Kwh 

niż PGE, aby np. pokrywać z tych środków wyminie żarówek.  

P. Monika Kamińska dodała, że w przypadku obciążania za inne media jak woda i ścieki – 

jest podobna zasada tzn. stawka 5,10 zł za 1 m3, a za energię 2,50 za 1 Kwh. Dodała, że 

największe koszty są jednak związane z wywozem śmieci. Przypomniała następnie, jakie są 

obowiązujące stawki za wynajem Domu Kultury tj. 
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- 1.000 zł plus woda i energia – podwyżka była w 2023 roku – było 700 zł 

- 300 zł – konsulacja plus energia i woda 

- 250 zł – altana za sprzętem, a 150 zł – bez sprzętu. 

Członkowie Komisji zaproponowali, aby uregulować kwestię wywozu śmieci – kto będzie 

ponosił koszty, czy wynajmujący, czy Dom Kultury. 

Członkowie Komisji analizowali też kwestie ponoszenia kosztów za pranie obrusów oraz za 

ich udostępnianie. W tym drugim przypadku proponowano, aby wynajmujący też płacili jakąś 

symboliczną kwotę. Jednak w tym przypadku wyjaśniono, że jest to uwzględnione w opłacie za 

wynajem i nie potrzebne jest rozdrabnianie opłat. Podobnie jest z wypożyczaniem naczyń –                   

też są w ramach opłaty za wynajem. 

Członek Komisji Ewa Kwiatkowska-Kielan wyraziła zdanie, że jeśli będą wygórowane 

opłaty za wynajem, to nie będzie chętnych, aby korzystać z tego obiektu, gdyż ludzie będą 

woleli pójść na gotowe. 

P. Monika Kamińska oznajmiła, że jest też wynajem w Domu Kultury sali na prowadzenie 

nauki języka angielskiego – odpłatność 500 zł miesięcznie. Oprócz tego – tak jak do tej  pory w 

Domu Kultury swoją siedzibę ma Cymbarka oraz jest udostępniania druga sala do nauki języka 

angielskiego.  

Na powyższym zakończona została analiza niniejszego tematu. 

Punkt 6. 

W sprawach różnych podjęte zostały następujące tematy: 

Radny Grzegorz Stępniak zwrócił się do Wójta Gminy z pytaniem, czy jest możliwe 

założenie światłowodu w jego miejscowości – od drogi w Brzozówce. 

Wójt odpowiedział, że jest to prywatna sprawa, z którą należy się zgłosić do firmy.   

Przewodnicząca Komisji Iwona Machnicka zapytała o postępy prac w zakresie budowy 

szkoły w Cielądzu. 

Wójt oznajmił, iż odbyło się spotkanie on-line, w niedługim czasie będzie składana 

dokumentacja w celu uzyskania pozwolenia na budowę. Dodał, że dużo uwagi zabierają przy 

opracowywaniu dokumentacji takie sprawy jak np. z zakresu p.poż. - zbiornik na wodę. 

Członkowie Komisji zgłosili potrzeby w zakresie naprawy nawierzchni dróg: pracy 

równiarką i nawiezienia odcinków dróg kamieniem.  

Radna Jadwiga Mantorska wystąpiła z zapytaniem dotyczącym ścieki rowerowej – jaki 

odcinek jest przewidywany i czy od drogi w Stolnikach. 

Wójt stwierdził, że były pierwsze rozmowy, aby remont drogi 707 był wpisany w budżet 

roku przyszłego, ale to jest niepewne. W kwestii ścieżki rowerowej zlecone zostało przez Panią 
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Marszałek przeprowadzenie analizy odnośnie celowości, długości i możliwości technicznych. 

Dodał, że byłby zadowolony, gdyby ścieżka była chociaż na odcinku Rawa – Cielądz.  

Radna wyraziła zdanie, że odcinek drogi od Rawy do Cielądza jest mniej 

wykorzystywany przez pieszych niż odcinek od strony Niemgłów do Cielądza , a zwłaszcza do 

sklepów i do kościoła, a droga ta stała się teraz bardzo niebezpieczna gdyż jest duży ruch min. 

tirów.  

Punkt 7. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Iwona 

Machnicka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 11:15.  

 

 

Protokołowała: 
 
Bogusława Kobacka 

Przewodnicząca Komisji 
Rewizyjnej 

Iwona Machnicka 


